
  

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

RESORT KING 
HKD/MOP $1,088.00 ++ (Sunday to Thursday) 

HKD/MOP $1,188.00 ++ (Friday) 

HKD/MOP $1,488.00 ++ (Saturday) 

RESORT DOUBLE  
HKD/MOP $1,188.00 ++ (Sunday to Thursday) 

HKD/MOP $1,288.00 ++ (Friday) 

HKD/MOP $1,588.00 ++ (Saturday) 

 

Above rates include: 
Complimentary in room Mini Bar inclusive of soft drinks, beer and 
mineral water  
Complimentary internet access  
Early check-in as an exclusive and priority is subject to availability 

Corporate code: CORPUMACS 
 
Booking Hotline: (853) 8802 1888 
China Toll Free: 4001 201 188 
HK Toll Free: (001 800) 8802 1888 / (006 800) 8802 1888  
Taiwan Toll Free: (00800) 8802 1888 
Email: hotelreservations@mgm.mo  
Online Reservation: https://www.mgm.mo/  
 

Terms and Conditions 

1.  Promotion is valid from January 1, 2021 until December 23, 2021. 

2.  Rates are subject to 10% service charge and 5% government tax (if applicable) per room per night, applicable to single or double occupancy.  

3.  The above offer is subject to hotel availability upon request.  

4.  Blackout dates: January 1 – 2, February 12 – 21, April 30, May 1 – 3, June 11 – 13, July 23 – August 21, October 1 – 6, November 19 – 21, 
2021. 

5.  Staff must state corporate code to enjoy this offer at the time of reservation. Each staff can enjoy the corporate rates for up to 2 rooms only 
per staff ID/business card. 

6.  Reservations can be made via https://www.mgm.mo/. Please enter the corporate code after selecting your accommodation dates to check 
availability. You can also call our reservation hotline (853) 8802 1888; China Toll Free: 4001 201 188; HK Toll Free: (001 800) 8802 1888 / 
(006 800) 8802 1888; Taiwan Toll Free: (00800) 8802 1888 or email to hotelreservations@mgm.mo. A valid credit card must be provided to 
secure the reservation. 

7.  Staff must present a valid staff ID/business card upon check-in to validate corporate rate, along with a valid ID card/passport. Walk in rates 
will apply at time of bill settlement if a valid staff ID/business card is not presented. 

8.  Check-in time: 15:00 and check-out time: 15:00, any early check in or late check-out request is subject to hotel availability upon check in.  

9.  Guarantee early check-in must be pre-booked one night in advance at full day room rate. 50% of one night room charges will be applied for 
late check-out between 11:00 to 16:00; full day charge will be applied for late check out on or after 16:00. 

10.  Cancellations or amendments made less than 48 hours prior to arrival is subject to a first night room penalty charge.  

11.  Smoking or non-smoking preference and room location are all subject to hotel availability upon check-in.  

12.  This offer cannot be enjoyed in conjunction with any other offers or promotions. It is not redeemable for cash and is not exchangeable for 
other products and services.  

13.  MGM reserves the right of final decision on the amendments and interpretation of these terms and conditions  

(Including the use, suspension and cancellation of this promotion).  

14.  The English version of these Terms and Conditions shall prevail whenever there is a discrepancy between the English and the Chinese 
versions.  

15.  Other terms and conditions apply (and will be provided upon request).  

RESORT KING INCLUSIVE OF  

2 BREAKFASTS  
HKD/MOP $1,388.00 ++ (Sunday to Thursday) 

HKD/MOP $1,488.00 ++ (Friday) 

HKD/MOP $1,788.00 ++ (Saturday) 

 

RESORT DOUBLE INCLUSIVE OF  

2 BREAKFASTS  
HKD/MOP $1,488.00 ++ (Sunday to Thursday) 

HKD/MOP $1,588.00 ++ (Friday) 

HKD/MOP $1,888.00 ++ (Saturday) 

 

SPECIAL ROOM OFFER  

FOR UNIVERSITY OF MACAU STAFF 

 



 

 

 

度假大床客房一晚 

澳門幣/港幣 $1,088.00 ++（星期日至星期四） 

澳門幣/港幣 $1,188.00 ++（星期五） 

澳門幣/港幣 $1,488.00 ++（星期六） 

度假雙床客房一晚 

澳門幣/港幣 $1,188.00 ++（星期日至星期四） 

澳門幣/港幣 $1,288.00 ++（星期五） 

澳門幣/港幣 $1,588.00 ++（星期六） 

 

房價包括： 

免費享用客房內小酒吧提供之汽水、啤酒及礦泉水  

免費上網服務  

尊享優先提前入住 (視乎酒店的供應而定) 

團體優惠碼: CORPUMACS 

訂房熱線：(853) 8802 1888 

中國免費專線：4001 201 188 

香港免費專線：(001 800) 8802 1888 / (006 800) 8802 1888  

台灣免費專線：(00800) 8802 1888 

電郵：hotelreservations@mgm.mo  

網上訂房：https://www.mgm.mo/  

 條款及細則  

1.  推廣期由2021年1月1日起至12月23日。 

2.  所有價格需加收百分之十之服務費及百分之五之政府稅（如適用），單人或雙人入住同價。  

3.  優惠需視乎供應情況而定。 

4.  優惠不適用於指定日子，包括: 2021年2月12日 - 21日， 4月30日，5月1日 - 4日，6月11日 - 13日，7月23日 - 8月21日，10月1日 - 6日， 

       11月19日 - 21日。 

5.  預訂時需說明用此優惠並提供團體優惠碼。每位員工可以優惠價預訂每晚最多兩間客房。 

6.  可透過此連結 https://www.mgm.mo/ 預訂客房。選擇日子後輸入團體優惠碼查詢客房供應情況，亦可致電訂房熱線 (853) 8802 1888；中國免費

專線  4001 201 188；香港免費專綫  (001 800) 8802 1888 / (006 800) 8802 1888；台灣免費專線  (00800) 8802 1888或電郵至 

hotelreservations@mgm.mo 預訂客房。訂房時需以信用卡作擔保。  

7.  登記入住時需出示有效的員工證或名片以享優惠，同時需出示有效身份證。如未能出示有效的員工證或名片，將會收取當日之最優惠房價。  

8.  登記入住時間: 下午三時；退房時間: 上午十一時，如客人要求提早入住或延遲退房，均視乎客人當時入住酒店情況而確定。  

9.  為確保客人可提早入住，客人須支付前一晚的房費，如客人須延遲退房之時間為上午十一時至下午四時，本酒店將收取百分之五十之房費。如

客人退房時間為下午四時後，本酒店將收取該日一天之房費。  

10.  如於入住日期前四十八小時更改或取消訂房，須支付相等於一晚房價及其相關稅項。  

11.  所有吸煙或非吸煙樓層及房間位置要求均視乎客人當時入住酒店情況而確定。  

12.  優惠不可與其他優惠同時使用，不可兌換現金，不可兌換其他產品或服務。  

13.  美獅美高梅保留隨時更改及終止上述優惠的條款及細則之最終權利，而毋須事前通知。  

14.  若本條款之細則及內容存有差異，則一切以英文版本之條款及細則為標準。  

15.  其他條款及細則適用 （因應要求提供）。  

 

度假大床客房＋雙人早餐 

澳門幣/港幣 $1,388.00 ++（星期日至星期四） 

澳門幣/港幣 $1,488.00 ++（星期五） 

澳門幣/港幣 $1,788.00 ++（星期六） 

 

度假雙床客房＋雙人早餐 

澳門幣/港幣 $1,488.00 ++（星期日至星期四） 

澳門幣/港幣 $1,588.00 ++（星期五） 

澳門幣/港幣 $1,888.00 ++（星期六） 

澳 門 大 學 員 工  

尊 享 訂 房 優 惠 

 


